



GC RENEWABLES

GOLDEN CHANCES CONTRACTING

مؤسسة الفرص الذهبية للمقاولات

Strength in Delivery
Sustainability in Impact

القوة في التنفيذ
والاستدامة في الأثر

RENEWABLE ENERGY / INFRASTRUCTURE / DELIVERY

Company Overview

نبذة عن المؤسسة

02 • GOLDEN CHANCES CONTRACTING

About Us

A Saudi contractor focused on renewable energy, solar power and the infrastructure that supports clean energy projects. We bring together engineering, project management and field execution to deliver dependable assets.

من نحن

مؤسسة وطنية متخصصة في تنفيذ مشاريع الطاقة المتجددة والطاقة الشمسية والبنية التحتية المرتبطة بها. نجمع بين الخبرة الهندسية وإدارة المشاريع والتنفيذ الميداني لتحويل الخطط إلى أصول تشغيلية موثوقة.

Vision and Mission

We aim to be a trusted execution partner for sustainable infrastructure in Saudi Arabia and the region. Our mission is to enable the energy transition through integrated engineering and delivery grounded in quality, safety and operational efficiency.

الرؤية والرسالة

تتطلع إلى أن نكون شريكاً موثقاً في تنفيذ مشاريع الطاقة المتجددة والبنية التحتية المستدامة في المملكة والمنطقة. وتتمثل رسالتنا في تمكين تحول الطاقة بحلول هندسية وتنفيذية تركز على الجودة والسلامة والكفاءة.



ENGINEERING

الهندسة



EXECUTION

التنفيذ



SUSTAINABILITY

الاستدامة

Leadership and Values

القيادة والقيم

03 • GOLDEN CHANCES CONTRACTING

Executive Message

The renewable energy transition creates a long-term opportunity for economic growth. Golden Chances Contracting seeks to contribute through disciplined delivery and effective partnerships. We see energy projects as assets that can serve customers and communities for years.

كلمة الإدارة التنفيذية

يمثل التحول في الطاقة فرصة طويلة الأجل للنمو الاقتصادي. وتسعى مؤسسة الفرص الذهبية للمقاولات إلى المساهمة من خلال التنفيذ المنضبط والشراكات الفاعلة. ونرى مشاريع الطاقة أصولاً تخدم العملاء والمجتمع لسنوات.

Our Values

Our culture is built on quality, integrity, safety, innovation, excellence, commitment, sustainability and teamwork. These principles guide decisions from planning through commissioning.

قيمنا المؤسسية

تقوم ثقافتنا على الجودة والنزاهة والسلامة والابتكار والتميز والالتزام والاستدامة والعمل الجماعي. وتوجه هذه المبادئ قراراتنا من التخطيط حتى التشغيل الأولي.



QUALITY
الجودة



SAFETY
السلامة



INTEGRITY
النزاهة



TEAMWORK
العمل الجماعي

What We Deliver

مجالات أعمالنا

04 • GOLDEN CHANCES CONTRACTING

Business Sectors

Our services span renewable energy, solar installations, electrical infrastructure, civil works, testing and commissioning, and technical workforce support. We coordinate these disciplines across the project life cycle.

قطاعات الأعمال

تشمل أعمالنا الطاقة المتجددة وتركيبات الطاقة الشمسية والبنية التحتية الكهربائية والأعمال المدنية والاختبارات والتشغيل الأولي وتوفير الكفاءات الفنية. وننسق هذه التخصصات عبر مراحل المشروع.



SOLAR

الطاقة الشمسية



ELECTRICAL

الأعمال الكهربائية



CIVIL

الأعمال المدنية

Integrated Delivery

From site preparation and foundations to power systems and grid connection, our delivery approach integrates engineering plans, resource management and continuous quality controls.

تنفيذ متكامل

من تهيئة الموقع والقواعد الإنشائية إلى أنظمة الطاقة والربط الكهربائي، يجمع نهج التنفيذ بين التخطيط الهندسي وإدارة الموارد والرقابة المستمرة على الجودة.

Civil and Electrical Infrastructure

البنية التحتية والحلول الكهربائية

05 • GOLDEN CHANCES CONTRACTING

Civil Works

Civil capabilities include earthworks, excavation and backfill, concrete foundations for solar systems, control rooms, substations and site infrastructure.

الأعمال المدنية

تشمل القدرات المدنية الحفر والردم وتسوية المواقع والأعمال الخرسانية وقواعد أنظمة الطاقة الشمسية وغرف التحكم والمحطات وتطوير البنية التحتية للمواقع.

Electrical Solutions

Electrical scope includes AC and DC systems, transformers, distribution panels, battery storage, grid connection and initial commissioning. Reliable installation supports performance throughout the asset life.

الحلول الكهربائية

تشمل الأعمال الكهربائية أنظمة التيار المتردد والمستمر والمحولات ولوحات التوزيع والبطاريات وأنظمة التخزين والربط الكهربائي والتشغيل الأولي. ويدعم التنفيذ الموثوق أداء الأصل طوال عمره.



FOUNDATIONS

القواعد



POWER SYSTEMS

أنظمة الطاقة



GRID

الربط الكهربائي

Solar Project Execution

تنفيذ مشاريع الطاقة الشمسية

06 • GOLDEN CHANCES CONTRACTING

Solar Energy

We support solar projects from planning and installation to integration, testing and commissioning. Our teams focus on execution accuracy, system reliability and safe site practices.

الطاقة الشمسية

ندعم مشاريع الطاقة الشمسية من التخطيط والتركيب إلى التكامل والاختبارات والتشغيل الأولي. وتركز فرقنا على دقة التنفيذ وموثوقية الأنظمة والممارسات الآمنة في المواقع.



01 DESIGN
التصميم



02 INSTALL
التركيب



03 INTEGRATE
التكامل



04 TEST
الاختبار



05 COMMISSION
التشغيل

Project Life Cycle

Integrated planning, construction, testing and commissioning support the handover of a reliable operating asset.

دورة حياة المشروع

يسهم تكامل التخطيط والتنفيذ والاختبارات والتشغيل الأولي في تسليم أصل تشغيلي موثوق.

Quality and Safety

الجودة والسلامة

07 • GOLDEN CHANCES CONTRACTING

Delivery Standards

Safety and quality are central to project delivery and asset protection. Our approach emphasizes planning, supervision, quality checks and attention to risk throughout execution.

معايير التنفيذ

تعد السلامة والجودة عنصرين أساسيين لنجاح المشروع وحماية الأفراد والأصول. ويركز نهجنا على التخطيط والإشراف وفحوص الجودة والانتباه للمخاطر خلال مراحل التنفيذ.

			
PRECISION	RELIABILITY	COMPLIANCE	SAFETY
الدقة	الاعتمادية	الامتثال	السلامة

Engineering Excellence

Engineering excellence depends on clear project plans, effective resource allocation and ongoing monitoring of quality and performance.

التميز الهندسي

يعتمد التميز الهندسي على وضوح خطط المشاريع والتوزيع الفعال للموارد والمتابعة المستمرة للجودة والأداء.

Sustainability and Operations

الاستدامة والقدرات التشغيلية

08 • GOLDEN CHANCES CONTRACTING

Sustainability

We consider the environmental, social and governance dimensions of project delivery: supporting clean energy, developing national talent and strengthening transparency and compliance.

الاستدامة

نراعي الجوانب البيئية والاجتماعية والحوكمة في تنفيذ المشاريع عبر دعم الطاقة النظيفة وتنمية الكفاءات الوطنية وتعزيز الشفافية والامتثال.

Operational Capabilities

Our operating model combines specialist engineering and field teams, project management, quality oversight, risk management, resource planning and reporting. These capabilities support consistent execution at every stage.

القدرات التشغيلية

تجمع منظومتنا التشغيلية الفرق الهندسية والفنية المتخصصة وإدارة المشاريع ورقابة الجودة وإدارة المخاطر وتخطيط الموارد والتقارير. وتساند هذه القدرات التنفيذ المنضبط في كل مرحلة.



ENVIRONMENT

البيئة



PEOPLE

المجتمع



GOVERNANCE

الحوكمة

Experience and Partnerships

الخبرات والشراكات

09 • GOLDEN CHANCES CONTRACTING

Project Experience

Our contracted work spans government, energy, research and private sector environments. We bring disciplined execution to projects with demanding technical and operational requirements.

الخبرات المرجعية

تشمل أعمالنا التعاقدية جهات في القطاعات الحكومية والطاقة والبحث والقطاع الخاص. ونطبق نهجاً تنفيذياً منضبطاً في المشاريع ذات المتطلبات الفنية والتشغيلية العالية.

Clients and Partners

We value the confidence of our clients and partners, earned through delivery, technical discipline and dependable project teams.

العملاء والشركاء

نعتز بثقة عملائنا وشركائنا، التي نعمل على ترسيخها من خلال جودة التنفيذ والانضباط الفني وموثوقية فرق المشاريع.



GOVERNMENT
القطاع الحكومي



ENERGY
قطاع الطاقة



RESEARCH
البحث والابتكار



PRIVATE
القطاع الخاص

SUCCESS ALLIES

حلفاء النجاح

Institutional leadership, technical oversight and field execution.

قيادة مؤسسية وإشراف فني وتنفيذ ميداني متكامل



الفرص الذهبية للمقاولات: التنفيذ المدني والكهربائي والتركيب والتسليم

GOLDEN CHANCES CONTRACTING / CIVIL & ELECTRICAL DELIVERY

Roles according to the supplied alliance document

وفق الأدوار الواردة في وثيقة التحالف المرفقة

REFERENCE CLIENTS

العملاء المرجعيون

From Sahel Renewable Energy's client portfolio.

جهات وردت في عرض عملاء الساحل ضمن سجل خبراتها المرجعية



هواوي
Huawei

STC
الاتصالات السعودية

اتصالات السعودية
stc

أرامكو السعودية
saudi aramco



أرامكو السعودية
Saudi Aramco

NOKIA
Connecting People

نوكيا
Nokia

ERICSSON

إريكسون
Ericsson



مدينة الملك عبدالعزيز
للعلم والتكنولوجيا KACST

مدينة الملك عبدالعزيز للعلوم والتقنية
KACST

المصدر: عرض الساحل للطاقة المتجددة، صفحة عملائنا

Source: Sahel Renewable Energy presentation, Clients page.

Growth and Collaboration

النمو والتعاون

12 • GOLDEN CHANCES CONTRACTING

Growth Priorities

Our growth priorities include expanding renewable energy work, strengthening delivery capacity, developing strategic partnerships, investing in national talent and adopting relevant technology.

Partnership Opportunities

We welcome collaboration with developers, investors and organizations pursuing sustainable energy infrastructure. Together, we can develop projects grounded in sound execution and lasting value.

ركائز النمو

تشمل أولويات النمو التوسع في مشاريع الطاقة المتجددة وتعزيز القدرات التنفيذية وتنمية الشراكات الاستراتيجية والاستثمار في الكفاءات الوطنية وتبني التقنيات المناسبة.

فرص الشراكة

نسعى للتعاون مع المطورين والمستثمرين والجهات العاملة في البنية التحتية للطاقة المستدامة لتطوير مشاريع تركز على التنفيذ المتقن والقيمة طويلة الأجل.

GC RENEWABLES

From Vision to Delivery

Partnerships creating lasting value

من الرؤية إلى الإنجاز

شراكات تصنع قيمة مستدامة

Let's build what comes next

لنبن القادم معًا

مؤسسة الفرص الذهبية للمقاولات

GOLDEN CHANCES CONTRACTING